
Hernes skole, en del av Elverumskolen; en skole for alle – med blikk for den enkelte!  

 Vi 

blomstrer 

sammen!  
 

 

Protokoll fra driftsstyremøte på Hernes skole 06.04.22. 

Sakliste:  

Sak 1/2022 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Sak 2/2022 Godkjenning av protokoll av 18.10.2021 

Sak 3/2022 Elevrådet  

Sak 4/2022 FAU 

Sak 5/2022 Skolen 

Sak 6/2022 SFO 

Dokumenter vedlagt innkalling: Virksomhetsplan, Hernes skole 2020/2021 

SAK MØTEBEHANDLING VEDTAK/konklusjoner 

Sak 01/2022 

Godkjenning av 

innkalling og 

sakliste 

 

Innkalling og sakliste godkjennes. Møtet er utsatt fra 

06.12 til i dag pga. smittesituasjonen, Korona. 

Møtedeltakere:  

Guro Nysted-Vestre og  Nina Hårdnes Tremoen (FAU) 

Ine Ø. Flisen og Jenny Haulan Dellerud (elevråd)  

Per Kristian Hammer (politikerrepr.) 

Torkel Stigen (ped.) 

Bjørg Øien (andre ansatte) 

Godkjent  
 

Sak 02/2022 

Godkjenning av 

protokoll av 

18.10.2021 

 

Presentasjonsrunde ble gjennomført. Politikerrepr. ny 

for gruppen. 

Protokoll opplest. 

Protokoll av 18.10.21 
godkjent etter 
redigering av to 
vararepresentanter.  

Sak 3/2022 

Elevrådet 

 

 

Elevrådet hadde siste møte 25.1.21. Da jobbet vi med 

tre saker: 

1. Prat smart-kampanjen – det er dette det er mest 

fokus på, og noe elevrådet er veldig opptatt av: Vi 

ønsker at alle elevene skal snakke til hverandre på en 

hyggelig måte på Hernes skole 

2. Elevkafe – elevene baker og selger i skoletid. Det er 

elevrådet som har organisert dette. Gjennomføres i 

dag. Inntektene går til elevrådet. 

3. Uteområdet er et ofte diskutert tema.  

Informasjon tatt til 

orientering.  

 



Hernes skole, en del av Elverumskolen; en skole for alle – med blikk for den enkelte!  

 Vi 

blomstrer 

sammen!  
 

Sak 04/2022 

FAU 

 

FAU fikk dessverre avslag på søknaden om midler til 

uteområdet. Det vil bli søkt på nytt, opplyser FAU-

leder Nina. FAU opplyser at søknaden ble 

gjennomført med omfattende forarbeid hvor man 

først kartla, deretter la plan for trinnvis fremdrift 

m/visuell fremstilling av hvordan området kunne se 

ut til slutt, og samlet støttebrev fra alle lokale aktører 

som f. eks. idrettslag, vel, skole, elevråd. Det antas at 

det bør være annen aktør enn FAU som står som 

ansvarlig søker for at søknad om midler skal bli 

innvilget. Viktig at det poengteres at skoleområdet er 

en fasilitet som benyttes også uteom skoletid; et 

nærmiljøanlegg.  

FAU påpeker at det er særdeles skjev fordeling på 

hvordan uteområdene på Elverumsskolens ulike 

skoler, ser ut, jf. at det skal være lik ressurstilgang for 

elverumselev. Det ser ikke bra ut på skoleområdet 

vårt i forhold til mange andre skole. Vedr. de 

lekeapparater som er kontrollert v/tilsyn og ikke 

funnet godkjent, bør disse prioriteres reparert. Om 

dette ikke kan priorieteres, bør de nedmonteres og gi 

plass til annen type lek, samt få skoleplassen til å se 

mer innbydende ut.  

Bussplassen/parkering: FAU ser at det er gjort fysiske 

tiltak med uteplassen (synes best når det ikke er snø), 

og praktiske tiltak vedr. bussvaktordningen. FAU føler 

likevel at det oppleves kaotisk og skaper farlige 

situasjoner i bringe-/hentesituasjonen. Dette ønsker 

FAU å adressere til driftsstyret.  

Innspill fra Bjørg (som også er sekretær på skolen og 

kontaktperson mot Innlandet trafikk): 

Bussvaktordningen har en del bra ved seg. Begynt 

med kjegler, og skolen opplever at situasjonen med 

avlevering til bussen går bedre etter ny løsning. Men, 

det fører til at foreldre kjører sikksakk på plassen. I 

tillegg blir det observert barn ulike steder på 

parkeringsplassen mellom busser og biler. Særlig 

ugreit på vinteren, da parkeringsplassen oppleves 

som ufremkommelig. Nordvang eier plassen. 

Driftsstyret tenker det er viktig å engasjere noen 

andre enn oss selv, og politikerrepr. poengterer 

nyopprettet Trafikksikkerhetsutvalg i kommunen som 

Følgende oppfølging 

foregår etter 

diskusjonen:  

 

 

Rektor spør Rolf 

Storsveen om hvem 

som bør stå som 

ansvarlig søker om vi 

skal søke tippemidler. 

 

 

Politikerrepr. tar med  

dette innspilltil 

oppvekstkomiteen.   

 

 

 

 

 

 

 

Skolen v/Bjørg og 

Veronica skriver en 

henvendelse til 

kommunens 

Trafikksikkerhetsutvalg 
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mulig organ for henvendelse.  

17. mai:  Vårrusken skal gjennomføres 3. mai. Torsdag 

som reserve. FAU ønsker en liste fra skolen over hva 

som behøver å gjøres, og de kan mer enn å rake løv. 

Garderobeløsning i 5. og 6. klasse: FAU ønsker at 

dette prioriteres. Vi tar dette under pkt. «drift».  

Status på bomberom: FAU ønsker svar på om dette er 

fungerende. Alle elementene tilhørende 

tilfluksrommet ligger klart, og rigges innen 48 timer 

om dette skulle bli nødvendig. Rektor undersøker 

antall personer tilfluksrommet er godkjent for.  

 

 

Skolen sender en 

«ønskeliste» til FAU 

vedr. uteområdet rett 

etter påske 

Sak 05/2022 

Skolen 

 

Møtet gjennomgår virksomhetsplanen. Rektor hadde 

sendt ut feil versjon m/innkallingen. Riktig versjon ble 

vist på WYSE. Rektor går gjennom. Påpeker at i forrige 

vedtak etter gj. gang av virksomhetsplanen ble det 

etterspurt om det var mulig å se på målsettinger for å 

ha flere elever høyt på nasjonale prøver (i prøveklasse 

3), uten at det går utover målsettingen om under 10% 

i prøveklasse 1. I denne års virksomhetsplan er 

målene i endret utgave som en konsekvens av dette.  

Innspill:  

Bra tanke; det å ha fokus på noen målområder, og 

jobbe systematisk for å oppnå disse.  

Når nasjonale prøver blir tema på foreldremøter er 

det viktig å fokusere på at det er skolens behov for å 

måle resultatet av sitt arbeid som er det vesentlige 

v/denne prøven, ikke at eleven skal testes.   

Resultater: På nasjonale prøver har trenden på 

Hernes skole vært gode gjennomsnittsresultater i 5. 

trinn, over landsgjennomsnittet. 8. trinn har ikke vært 

så bra, men dette har utjevnet seg og blitt mer likt 

resultatet i 5. trinn de to seneste årene.  

I år har vi relativt sett dårligere resultater på 5. trinn 

enn vi ønsker å ha. Skolen har ikke nådd målet om at 

de fleste skal være i prøveklasse 2 og 3. På 8. trinn har 

vi derimot nådd målet i år i alle kategorier av 

ferdighetene som måles: lesing, regning og engelsk. 

Tidligere arbeid med inkludering gir gode resultater 

på trivsel: 4,3 p.fra i fjor av 5 mulige(stabilt fra 

skoleåret i fjor). Elevene i elevråd har sagt at vi ikke 

skal under 4,3, og fortsetter å ha fokus på «prat 

Virksomhetsplan 

Hernes skole 

2021/2022 vedtatt. 
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smart». Vi jobber videre m/resultater på møte i juni. 

Budsjett:  

Hernes skole disponerer ca 11,8 mill. kr. Disse 

midlene er i stor grad knyttet til lønnsutgifter. «Frie 

midler» tilsvarer i overkant av 400 000,-. 100 000,- av 

dette går til mat på SFO og skolekjøkken, og ca. 

100 000,- går til leirskoleopphold inkl. skyss.    

 

 

Budsjett 2022 vedtatt 

Sak 6/2022 

SFO 

 

Nye kurs etter påske. Det har vært en del sykdom, så 

nå blir det nye kurs. Kjempemye tilbakemld. på kurs. 

Det er avholdt SFO-kafe, men akkurat nå er dette 

berørt av sykefravær i personalgruppen. Det vil 

jobbes videre med å få til «All-idrett» i hallen de 

dagene det er SFO-kafe (fredager i partallsuker). 

Dette er et tiltak for å fremme inkludering, og alle 

elevene 1. – 7. trinn er aktuelle for tilbudet. Innspill 

fra FAU: Hva med skyss til de elevene som er 

avhengig av dette? Rektor undersøker hvor mange 

som kunne tenke seg å delta på  dette. Denne 

informasjonen deles med FAU. Rektor undersøker 

muligheten for å få til skyss m/offentlig transport i 

etterkant av «All-idrett»-deltakelse. FAU undersøker 

mulighet for samkjøring på bakgrunn av opplysninger 

om antall deltakere avhengig av skyss pr. trinn.   

Informasjon tatt til 

etterretning.  

 

 

 

 

Sak 7/2022 

Eventuelt 
 

 
 

   

 

Antall vedlegg til protokollen: Virksomhetsplan, Hernes skole 
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